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Sejmowa komisja infrastruktury w Krasiczynie

23 listopada w Krasiczynie odbyło się wyjazdowe posiedzenie sejmowej komisji  infrastruktury z
udziałem ministrów infrastruktury Polski i Ukrainy oraz marszałka Sejmu RP Marka Kuchcińskiego.
Na spotkaniu rozmawiano m.in. o budowie przejścia granicznego Malhowice-Niżankowice.

Przewodniczący  komisji  infrastruktury  Bogdan  Rzońca  podkreślił,  że  bez  dobrej  infrastruktury
drogowej i kolejowej nie ma dobrych kontaktów gospodarczych.Zaznaczył, że planowane przejście
składałoby się z jednego budynku, gdzie służby graniczne obu krajów odprawiałyby podróżnych
wspólnie.

Jak  poinformowała  rzeczniczka  prasowa  wojewody  podkarpackiego  Małgorzata  Waksmundzka-
Szarek,  obecnie  trwają  prace  związane  z  opracowaniem  programu  funkcjonalno-użytkowego
przejścia, a w roku 2017 zostanie opracowana dokumentacja techniczna. Rzecznika zaznaczyła, że
do powstania przejścia konieczna jest poprawa infrastruktury drogowej po stronie ukraińskiej. Jeśli
tak się stanie przejście mogłoby zostać wybudowane do roku 2019.W posiedzeniu komisji udział
wzięli również Wicestarosta Przemyski – Marek Kudła. 

 


